



COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

3 May 2013

Dear Members,

Revision of Privacy Policy Statement

Thank you for your continuous support to the College of Nursing, Hong Kong! As you may be aware, there are changes to the Personal Data and Privacy Policy (Amendment) Ordinance that have come into effect from 1 April 2013. We write to assure you that we will comply with the appropriate standards in protecting your privacy and personal information collected from you. Please be also notified that all of your personal information will only be used for communication, membership processing, course updates, event invitation, information sharing and other relevant marketing communications through different channels, such as email, postal mail, phone calls and etc. as our previous practices.

You always have the right to make changes on your choice of receiving further marketing communications by sending a written unsubscribe request to the College. We will follow up within 14 working days upon received your request.

By post: Room A & C, 13/F, Hyde Centre, 223 Gloucester Road, Wanchai, Hong Kong

Email: info@cnhk.org.hk

Fax: 2838 6280

Yours faithfully,

College of Nursing, Hong Kong





COLLEGE OF NURSING, HONG KONG 香港護理學院

致各會員:

有關《個人資料(私隱)條例》新修訂

感謝您對香港護理學院一直以來的支持！最新修訂的《個人資料(私隱)條例》條文已於 2013 年 4 月 1 日實施，我們將繼續致力保護閣下的私隱及個人資料。閣下提供的所有個人資料只會用作聯絡、處理會藉、課程公告、活動邀請、會員資訊分享及與本學院相關的市場推廣活動，並將一如既往般透過電郵、郵寄、電話等途徑發放相關的資訊及消息。

如閣下不欲收取有關資訊，可隨時以書面或電郵方式向本學院申明，本學院會於收到閣下的通知後 14 個工作天內處理。

郵寄地址: 至香港灣仔告士打道 223 號 13 字樓 A 及 C 室香港護理學院收
電郵: info@cnhk.org.hk
傳真: 2838 6280

香港護理學院
2013 年 5 月 3 日

